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Info i inscripcions: 
recepció del club

Alumnes 
externs

Alumnes escola 
pàdel i �lls/es de 
socis Urban

50 €
TORN

60 €
TORN

PREUS:

8 Torns setmanals 
del 26 de juny al 18 d’agost

de 9 a 13.30 h

ESTADES MULTIESPORTIVES 
ESTIU 2023

Pàdel, bici, �y bungee �tnes, zumba, 
excursions, piscina, jocs d’aigua… i molt més!

Av. Guillem Graell, 54 - La Seu d’Urgell - 973 35 16 82 - urbansportlaseu@gmail.com
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Compra d’entrades a:
https://lira.4tickets.es/espectaculo/afterwork-d'humor-amb-tomas-garcia/PRL04

www.unnicandorra.com
També hi pots accedir des dels perfils de les nostres xarxes socials.
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Polígon Industrial La Seu
Carrer E, 18, 25710 

La Seu d’Urgell, Lleida
Tel. 973 36 00 76

• Venda pneumàtics de tot tipus
• Reparació de pneumàtics de tot tipus
• Servei de carretera
• Pre ITV
• Manteniments
• Frens
• Suspensions
• Distribucions
• Embragues
• Bateries

3 Notícies

El conseller de Drets Socials del Govern de la Generalitat visita 
l’Ajuntament de la Seu d’Urgell
El conseller de Drets Socials del 
Govern de la Generalitat, Carles 
Campuzano, va visitar l'Ajunta-
ment de la Seu d'Urgell on va ser 
rebut per l'alcalde Francesc Via-
plana, el vicealcalde urgellenc 
Jordi Fàbrega i la tinent d'alcal-
de d'Atenció a les Persones, 
Marian Lamolla, entre d'altres 
regidors del Consistori. El con-
seller va signar al Llibre d'Honor 
de la ciutat.

En aquesta visita a la capital de 
l'Alt Urgell, el conseller de Drets 
Socials va poder participar en 
una trobada amb l'equip del 
Consorci d'Atenció a les Perso-
nes de l'Alt Urgell sobre els ser-
veis socials al Pirineu. En la 

reunió, es va tractar sobre les 
places actuals i les necessitats 
tant en residència com de cen-
tres d'atenció diürna per a gent 
gran i també de les iniciatives a 
desplegar amb el suport del de-
partament mitjançant el con-
tracte programa de serveis so-
cials: programa d'envelliment 
actiu, servei d'atenció a les famí-
lies, servei de suport a les perso-
nes amb discapacitat.

El conseller Campuzano acom-
panyat per l'alcalde urgellenc 
també va conèixer el projecte In-
tegra Pirineus. Aquesta funda-
ció ofereix acompanyament 
social i laboral a les persones en 
risc d'exclusió, especialment 

aquelles que tenen una discapa-
citat intel·lectual o trastorn de la 
salut mental, entre d'altres, a be-
neficiaris de la renda garantida 
de ciutadania. Integra Pirineus 
porta a terme diversos projec-
tes basats en la gestió forestal 
sostenible i en la biomassa.

Alumnes de l’Escola Municipal de Música de la Seu participen en la 
cantata 'Marcel Contaire'
El passat diumenge més d'una 
trentena d'alumnes de l'Escola 
Municipal de Música de la Seu 
d'Urgell van participar al 14è 
CantaXics organitzat per l'Asso-
ciació Catalana d'Escoles de 
Música (ACEM), celebrat al Tar-
raco Arena de Tarragona.

La cantata, que porta per títol 
'Marcel Contaire', és obra de 
Miquel Coll (música), Manel 
Justícia (text) i les il·lustracions 
del llibre per Cristina Zafra.

Enguany el concert també ha 
commemorat el 30 aniversari 
de l'Associació i ha comptat 
amb la participació de 2.000 
alumnes de 56 escoles de tot 
Catalunya.

Una gran feina realitzada pels 
petits músics entre 3-11 anys 
del centre que portaven treba-
llant la cantata amb el seu pro-
fessorat des de fa mesos.
Des del centre i les famílies es 
valora molt positivament l'acti-
vitat.



Apunta’t ara a l’Urban 
i comença l’Operació Bikini 

de la millor manera 
i amb la millor oferta esportiva
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PROMO PRIMAVERA

120 €

x 3 mesos!!!
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El Copríncep episcopal rep al Cap de Govern després de jurar el càrrec
L'Arquebisbe d'Urgell i Copríncep 
d'Andorra, Mons. Joan-Enric 
Vives i Sicília va rebre al Palau 
Episcopal de La Seu d'Urgell al 
M. I. Sr. Xavier Espot i Zamora, 
després de ser elegit pel Consell 
General nou Cap de Govern d'An-
dorra, i poques hores després del 
jurament del seu càrrec.
L'audiència es va dur a terme la 
tarda del dilluns 15 de maig, i es 

va desenvolupar en un clima cor-
dial. El Copríncep el va felicitar 
per la victòria electoral del pro-
ppassat dia 2 d'abril i la seva 
elecció per al càrrec de Cap de 
Govern, i van parlar dels reptes 
que el nou Govern haurà d'afron-
tar -en aquest inici de legislatura- 
que suposa la situació social, 
política i institucional del Princi-
pat d'Andorra.

El Copríncep estava acompanyat 
pel Representant i l'Adjunt al 
Representant i per la Secretaria 
general i el seu Cap de Gabinet.

Aquesta primera visita s'emmar-
ca en les relacions institucionals 
entre el Copríncep i el Cap de 
Govern, tal com preveu la Consti-
tució del Principat d'Andorra.

Surt a concurs l’explotació del Bar del Centre Cívic El Passeig de la 
Seu d’Urgell
L'Ajuntament de la Seu d'Urgell 
ha tret a concurs la licitació per a 
l'explotació del Bar del Centre 
Cívic El Passeig. El contracte que 
ofereix el consistori als interes-
sats és per un termini de quatre 
anys i el valor estimat del con-
tracte és de 54.424 euros, amb 

un pressupost de licitació de 
10.000 €.
El plec de condicions econòmi-
ques i legals es pot consultar al 
web de la Plataforma de Serveis 
de Contractació Pública. El termi-
ni per presentar ofertes s'acabarà 
dilluns vinent, 22 de maig. A ban- 

da de l'explotació del bar, l'acord 
també contempla que l'adjudica-
tari es faci càrrec del manteni-
ment de les sales annexes de la 
planta baixa del Centre Cívic. El 
local també compta amb un 
espai de terrassa a l'exterior de 
l'edifici, a la plaça de Soldevila.





Poígon Industrial de la Seu,
carrer E parcel·la núm 13, nau 4

25700 - La Seu d’Urgell - Lleida

T. 639 354 636 - 636 095 680
gramacolaseu@gmail.com

Tot tipus de treballs amb marbres, granits,
silestone, porcellànics i pedres naturals

taulells de cuina • escales • paviments • làpides • panteons
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El Consell Municipal d’Adolescents participa en 
l’organització de la 3a edició de la Jornada Jove 
de la Seu d’Urgell que se celebrarà el 17 de juny

El passat dimecres 10 de maig 
es va celebrar a la sala de plens 
de l'Ajuntament de la Seu d'Ur-
gell la darrera sessió plenària 
del Consell Municipal d'Adoles-
cents (CMA) de l'actual curs, 
presidida per l'alcalde Francesc 
Viaplana, i el vicealcalde Jordi 
Fàbrega, respectivament. 
També es va comptar amb la 
participació del regidor de 
Joventut, Joan Llobera, la regi-
dora d'Educació, Núria Tomàs, i 
la regidora del grup municipal 

de Compromís per la Seu, Chris-
tina Moreno.
Com activitat significativa 
d'aquest any, els i les represen-
tants del CMA participen activa-
ment en l'organització de la 3a 
edició de la Jornada Jove de la 
Seu d'Urgell que promou la Re-
gidoria de Joventut, que se cele-
brà el dissabte 17 de juny.
Així, la Jornada Jove tindrà 
enguany un format diferent res-
pecte les dues primeres edi-
cions. Al matí, tindrà lloc una 

fira de joves emprenedors i una 
mostra de talent jove a través 
de diverses activitats que es 
desenvoluparà al passeig Joan 
Brudieu, de deu del matí a dues 
del migdia, organitzat per 
Joventut. Al migdia hi haurà un 
dinar que anirà a càrrec de l'enti-
tat de lleure CAU.

L'empresa Grapats presenta un Food truck de lloguer per a esdeveniments

L'empresa Grapats, en la seva 
divisió del CET Grapats, ha am-
pliat la seva oferta dins de la 
línia Rent&Event, de lloguer d'es-
tris i instal·lacions puntuals per 
a organitzar esdeveniments.

CET Grapats ha adquirit una 
Food truck preparada pel 
lloguer d'empreses, artesans i 
restauradors. Va estar presenta-
da en un acte per a professio-
nals en el que es van poder 
conèixer les particularitats 
d'aquest nou tipus d'instal·lació, 
que s'utilitza per part de molts 

productors i restauradors de les 
comarques de Lleida, per oferir 
un punt d'oferta gastronòmica 
lleugera.
Es tracta d'una caravana que ha 
estat reconvertida "ad hoc" per 

servir com a mostrador de 
servei de menjars preparats per 
a utilitzar en fires, en festes i 
esdeveniments diversos, de les 
que s'anomenen comercial-
ment Food truck. L'interior s'ha 
fet amb acabats en fusta, el tau-
lell és d'acer inoxidable; disposa 
d'aigüera autònoma. A més, es 
posa a disposició del llogater tot 
un seguit d'accessoris per a 
complementar totes les activi-
tats possibles i fer-la més versà-
til: fregidora, cuina d'inducció, 
servidor de cervesa i d'altres.







per exterior o 
interior, per fer tot 
allò que imaginis, 
coixins, cortines...

Teixits nous que arriben! 



Repetiria aquesta fórmula si 
els resultats electorals fossin 
semblants aquest 2023 als de 
2019?
Això, en el nostre cas, qui ho ha 
de decidir és la militància. Tot i 
que com he dit abans, la fórmu-
la la valoro positivament, ara 
sabem el que ha funcionat i el 
que no.

Presenti el seu equip per go-
vernar a la Seu per aquesta 
propera legislatura...
Nosaltres hem volgut fer una 
llista el més semblant possible 
a la societat urgellenca, sense 
capficar-nos en el nombre de 
titulacions de cadascú, no pre-
teníem fer un gabinet tècnic. 
Hem buscat gent amb sentit 
comú, que s'estimi la Seu i Cas-
tellciutat i amb ganes de treba-
llar per millorar el nostre munici-
pi. És una llista totalment pari-
tària amb 10 dones i 9 homes, 
amb un bon nombre d'indepen-
dents que per mi enriqueixen 
molt la llista. La veritat és que 

Primer de tot, i mirant enrere, 
què és el que més destacaria 
de l'actual legislatura que hagi 
dut a terme l'equip de govern?
Governar en una legislatura alta-
ment complexa amb una pan-
dèmia mundial, diverses crisis 
(energètica, de subministra-
ments...) i tot i això tirar enda-
vant sense arronsar-nos, acon-
seguint 3 M d'euros per l'equipa-
ment residencial de la gent gran, 
o el nou hospital comarcal, o fer 
realitat INEFC Pirineus, o acon-
seguir guanyar la candidatura 
del mundial de piragüisme de 
2027, per posar uns exemples.

Quin ha estat el projecte del 
qual més orgullós se n'ha 
sentit?
Es fa difícil només dir-ne un, 
perquè és molt el que hem 
aconseguit, però crec que seria 
el nou hospital.

Què canviaria o que creu que 
s'hauria pogut fer millor o d'una 
altra manera?
A toro passat és molt fàcil dir 
que s'hauria fet d'una altra 
manera i sempre hi ha marge 
per millorar, però crec la comu-
nicació com Ajuntament és mi-
llorable. I no ho dic pel departa-
ment de comunicació, sinó que 
tenim molts canals i a vegades 
no els coordinem prou bé o com 
a equip de govern hauríem d'ex-
plicar més i millor.

Creu que ha funcionat bé 
aquest model de govern amb 
alternança en el lloc d'alcalde i 
vicealcalde entre ERC i Junts?
Crec que sí, vam tenir uns resul-
tats que pràcticament eren un 
empat tècnic i la figura del vice-
alcalde ha ajudat a que ningú es 
sentís en inferioritat.

estic molt orgullós de l'equip 
que tinc al costat i crec sincera-
ment que és un equipàs.
Per ordre són: Marian Lamolla 
Miret, Núria Tomàs Gimó, Imma 
Palau Canal, Francesc Aroles 
Ferrer, Carmen Armenta Fuster, 
Jan Tomàs Armengol, Teresa 
Serra Argerich, Andreu Martín 
Cardeñes, Rosa Castellví López, 
Pere Galabert Pujol, Ita Carbone-
ll Marín, Álvaro Antonio Martín 
Fossa, Lourdes Subirà Barral, 
David Pérez Esteban, Carlos 
Guàrdia Carbonell, Margarita 
Nadal Cerqueda, Rafel Llobet 
Martí i Mireia Pellicer Martí.

Quin és el projecte econòmic 
prioritari per aquesta propera 
legislatura en el cas que gua-
nyin les eleccions?
Disposar de sòl industrial per tal 
que empreses existents tinguin 
la capacitat de créixer així com 
la implantació de noves, per això 
volem fer un nou sector indus-
trial a la zona nord de la ciutat, 
als antics terrenys del càmping 
d'en Valira. També és important 
posicionar-nos com un lloc ex-
cel·lent per establir-se profes-
sionals o empreses del sector 
de les noves tecnologies. I so-
bretot continuar apostant per la 
formació perquè tot el teixit 
econòmic disposi de mà d'obra 
qualificada.

Com s'imagina que serà la Seu 
d'Urgell el 2027? i Castellciu-
tat?
La Seu com un referent de des-
envolupament sostenible amb 
els pilars fonamentals de les 
energies renovables i de l'esport, 
així com un exemple de ciutat 
del Pirineu amb les mateixes 
oportunitats que a la resta del 
país.
Castellciutat conservant la seva 

ànima de poble però amb uns 
carrers i uns serveis del segle 
XXI, i amb la Ciutadella recupe-
rada i com un punt neuràlgic del 
Pirineu.

Com creu que es pot mantenir 
el talent urgellenc al territori i 
quines actuacions duran a 
terme per retenir-lo?
Amb feina, habitatge i una 
oferta d'oci i cultura que et facin 
arrelar a la Seu. Pel que fa a la 
feina crearem un nou sector in-
dustrial a la zona de l'antic càm-
ping d'en Valira (PERI 6 i SUD 5), 
per tal que les empreses exis-
tents tinguin la possibilitat de 
créixer o de que se n'implantin 
de noves, creant així llocs de tre-
ball. També promourem la Seu 
com un lloc ideal per tots els 
professionals i empreses del 
sector de les noves tecnologies, 
que només necessiten una 
bona connexió a la xarxa per dur 
a terme la seva activitat profes-
sional. I fent una aposta per l'oci 
i la cultura per la seva importàn-
cia per enfortir les relacions so-
cials i l'arrelament al territori.

Expliqui als lectors en quina 
fase es troben el nou hospital 
comarcal, l'edifici de la univer-
sitat d'INEFC Pirineus i la nova 
residència per a la gent gran...
El nou hospital comarcal ja té el 
pla funcional aprovat i ara s'està 
treballant amb el programa fun-
cional. Aquest any es licitarà el 
projecte executiu amb l'objectiu 
que a finals de l'any que ve o 
principis del següent comenci la 
construcció del nou equipa-
ment.
Pel que fa a l'edifici d'INEFC Piri-
neus ja tenim el finançament 
compromès per poder licitar 
l'obra, 4 milions d'euros de la Di-
putació i 4 milions de la Genera-
litat més els 2 que hi haurà 
d'aportar l'Ajuntament. El pro-
jecte executiu s'està finalitzant i 
la intenció és licitar l'obra el 

Entrevista Francesc Viaplana
Candidat d’ERC a les eleccions municipals de la Seu d’Urgell del 28 de maig

Parlem amb... 10

segon semestre d'aquest any.
Per l'equipament residencial de 
la gent gran, amb la negociació 
dels pressupostos de l'estat 
vam aconseguir 3 milions d'eu-
ros, que juntament amb la par-
cel·la que ja tenim definida, han 
de permetre abans d'acabar 
l'any licitar el projecte i la cons-
trucció de l'equipament.

Un dels temes més comentats i 
que més neguit causa en els 
últims mesos a la Seu és el 
tema de les ocupacions de vi-
vendes a la ciutat. Creu que 
des de l'Ajuntament es fa tot el 
que està al seu abast amb la 
llei a la mà o es podria fer més 
per combatre aquest tema?
És veritat que aquest és un dels 
temes que més ha preocupat a 
la població i a l'equip de govern. 
El problema és legislatiu, és a dir 
les lleis són com són, i com a 
Ajuntament no tenim les eines 
per poder-hi fer front, per més 
demagògia que s'hagi fet.

Sent La Seu Ciutat de l'Esport, 
pel que fa a instal·lacions es-
portives municipals tenen 
algun projecte en marxa de 
cara a la propera legislatura en 
cas de guanyar els comicis?
Justament nosaltres creiem 
que l'esport ha de ser un dels 
pilars de desenvolupament de la 
Seu. Tenim un entorn idoni per 
la pràctica dels esports en el 
medi natural que juntament 
amb el talent que ens ofereix 
INEFC Pirineus, es tradueix amb 
un potencial enorme que hem 
de saber explotar de forma sos-
tenible. Pirineus Outdoor ha de 
ser els fonaments d'aquest pro-
jecte esportiu i hem de conti-
nuar dedicant-hi recursos per 
promocionar la creació i establi-
ment d'empreses que generin 
activitat amb l'objectiu d'esde-
venir un referent internacional.
El mundial de piragüisme que 
hem aconseguit pel 2027, ens 

ha de servir per renovar el Parc 
del Segre, aconseguint que 
aquesta instal·lació continuï 
sent un referent mundial durant 
30 anys més.
Al mateix temps, hem de millo-
rar les nostres instal·lacions es-
portives per tal que disposin de 
les millors condicions possi-
bles.

Quelcom a afegir?
Poc més, simplement que el 
que nosaltres oferim és una 
manera de ser i de treballar, sin-
cera, honesta i transparent, 
amb un objectiu, millorar la Seu 
i Castellciutat estant al costat 
de la gent.

PETIT QÜESTIONARI

La Seu d'Urgell és...
La meva ciutat, on he nascut i 
crescut

Esport preferit? 
He de reconèixer que no sóc un 
gran seguidor dels esports, per 
tant no en tinc cap de preferit

Gaudeixes més cuinant o men-
jant? 
Menjant, tot i que cuinar m'agra-
da molt

Menjar preferit? 
Un bon arròs

Color preferit? 
El blau

Pel·lícula preferida? 
Airbag

Sèrie de TV preferida? 
Plats bruts

Un lloc?
L'estany de Rosari

Una cançó? 
La Polleta d'Aigua d'Orquestrina 
Trama

Una paraula? 
Sinceritat
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els pilars fonamentals de les 
energies renovables i de l'esport, 
així com un exemple de ciutat 
del Pirineu amb les mateixes 
oportunitats que a la resta del 
país.
Castellciutat conservant la seva 

ànima de poble però amb uns 
carrers i uns serveis del segle 
XXI, i amb la Ciutadella recupe-
rada i com un punt neuràlgic del 
Pirineu.

Com creu que es pot mantenir 
el talent urgellenc al territori i 
quines actuacions duran a 
terme per retenir-lo?
Amb feina, habitatge i una 
oferta d'oci i cultura que et facin 
arrelar a la Seu. Pel que fa a la 
feina crearem un nou sector in-
dustrial a la zona de l'antic càm-
ping d'en Valira (PERI 6 i SUD 5), 
per tal que les empreses exis-
tents tinguin la possibilitat de 
créixer o de que se n'implantin 
de noves, creant així llocs de tre-
ball. També promourem la Seu 
com un lloc ideal per tots els 
professionals i empreses del 
sector de les noves tecnologies, 
que només necessiten una 
bona connexió a la xarxa per dur 
a terme la seva activitat profes-
sional. I fent una aposta per l'oci 
i la cultura per la seva importàn-
cia per enfortir les relacions so-
cials i l'arrelament al territori.

Expliqui als lectors en quina 
fase es troben el nou hospital 
comarcal, l'edifici de la univer-
sitat d'INEFC Pirineus i la nova 
residència per a la gent gran...
El nou hospital comarcal ja té el 
pla funcional aprovat i ara s'està 
treballant amb el programa fun-
cional. Aquest any es licitarà el 
projecte executiu amb l'objectiu 
que a finals de l'any que ve o 
principis del següent comenci la 
construcció del nou equipa-
ment.
Pel que fa a l'edifici d'INEFC Piri-
neus ja tenim el finançament 
compromès per poder licitar 
l'obra, 4 milions d'euros de la Di-
putació i 4 milions de la Genera-
litat més els 2 que hi haurà 
d'aportar l'Ajuntament. El pro-
jecte executiu s'està finalitzant i 
la intenció és licitar l'obra el 

11 Parlem amb...

segon semestre d'aquest any.
Per l'equipament residencial de 
la gent gran, amb la negociació 
dels pressupostos de l'estat 
vam aconseguir 3 milions d'eu-
ros, que juntament amb la par-
cel·la que ja tenim definida, han 
de permetre abans d'acabar 
l'any licitar el projecte i la cons-
trucció de l'equipament.

Un dels temes més comentats i 
que més neguit causa en els 
últims mesos a la Seu és el 
tema de les ocupacions de vi-
vendes a la ciutat. Creu que 
des de l'Ajuntament es fa tot el 
que està al seu abast amb la 
llei a la mà o es podria fer més 
per combatre aquest tema?
És veritat que aquest és un dels 
temes que més ha preocupat a 
la població i a l'equip de govern. 
El problema és legislatiu, és a dir 
les lleis són com són, i com a 
Ajuntament no tenim les eines 
per poder-hi fer front, per més 
demagògia que s'hagi fet.

Sent La Seu Ciutat de l'Esport, 
pel que fa a instal·lacions es-
portives municipals tenen 
algun projecte en marxa de 
cara a la propera legislatura en 
cas de guanyar els comicis?
Justament nosaltres creiem 
que l'esport ha de ser un dels 
pilars de desenvolupament de la 
Seu. Tenim un entorn idoni per 
la pràctica dels esports en el 
medi natural que juntament 
amb el talent que ens ofereix 
INEFC Pirineus, es tradueix amb 
un potencial enorme que hem 
de saber explotar de forma sos-
tenible. Pirineus Outdoor ha de 
ser els fonaments d'aquest pro-
jecte esportiu i hem de conti-
nuar dedicant-hi recursos per 
promocionar la creació i establi-
ment d'empreses que generin 
activitat amb l'objectiu d'esde-
venir un referent internacional.
El mundial de piragüisme que 
hem aconseguit pel 2027, ens 

ha de servir per renovar el Parc 
del Segre, aconseguint que 
aquesta instal·lació continuï 
sent un referent mundial durant 
30 anys més.
Al mateix temps, hem de millo-
rar les nostres instal·lacions es-
portives per tal que disposin de 
les millors condicions possi-
bles.

Quelcom a afegir?
Poc més, simplement que el 
que nosaltres oferim és una 
manera de ser i de treballar, sin-
cera, honesta i transparent, 
amb un objectiu, millorar la Seu 
i Castellciutat estant al costat 
de la gent.

PETIT QÜESTIONARI

La Seu d'Urgell és...
La meva ciutat, on he nascut i 
crescut

Esport preferit? 
He de reconèixer que no sóc un 
gran seguidor dels esports, per 
tant no en tinc cap de preferit

Gaudeixes més cuinant o men-
jant? 
Menjant, tot i que cuinar m'agra-
da molt

Menjar preferit? 
Un bon arròs

Color preferit? 
El blau

Pel·lícula preferida? 
Airbag

Sèrie de TV preferida? 
Plats bruts

Un lloc?
L'estany de Rosari

Una cançó? 
La Polleta d'Aigua d'Orquestrina 
Trama

Una paraula? 
Sinceritat



Servei tècnic oficial:

REPARACIÓ, VENDA 
I LLOGUER DE MAQUINÀRIA

973 355 539Ctra. de Montferrer s/n
25711 Montferrer

Info@msplaseu.cat

OFERTA 
MOTOAIXADA + KIT DE RODES I APORCADOR 

Oferta fins a esgotar existències

599 € 
IVA INCLÒS

PREU DE 
LLOGUER: 
40 €/dia





HIPERPAPERERIA - OFIMARKET

Ara a CARLIN tenim a la 

teva disposició tots els 

jocs: primitiva, Bono loto, 

quiniela, euromillones, 

loteria nacional...

Av. Salòria, 30 - 25700 La Seu d’Urgell
Tel.: 973 361 501 - tucarlinseu@gmail.com



Es ven o es lloga box 
individual amb llum a 
zona Caprabo de la Seu. 
Fàcil accés. Interessats 
trucar al tel. 680 460 763

Cerquem cambrers/es, 
ajudants/es de cuina, etc. 
per propera obertura de 
Bar-Restaurant. 40 hores 
setmanals, mitja jornada 
i/o caps de setmana, 
festius i temporada d'estiu.
Oferim: Bon ambient de 
treball i condicions salarials 
segons vàlua. Contacte: 
paradapatalin@gmail.com
621144846

Cerquem dissenyador/a 
gràfic/a - assistent de 
marketing online i vendes.
Es precisa coneixements 
de pack Adobe, marketing 
online i entorn web.
Es valorarà idiomes i vehicle 
propi. Enviar currículum a 
lesmesures@gmail.com

Es ven negoci molt cèntric 
amb bona clientela. 
Contacte: 973 352 144 
(tardes)

Persona amb ganes d’escol-
tar i voler aprendre l’ofici de 
mecànic amb l'extensa 
varietat de branques que 
comporta la mecànica del 
món industrial. Contactar 
amb: ribalaiga@ribalaiga.cat

Es precisa oficial de mecà-
nic i planxista/pintor. 
Contactar amb: 
ribalaiga@ribalaiga.cat

REVISTA INFORMATIVA DEL PIRINEU

AMB LA COL·LABORACIÓ DESEINTERESSADA
D’ENTITATS ESPORTIVES I CULTURALS
DE L’ALT URGELL
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COL·LABORADORS DE LA REVISTA
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DIRECCIÓ EDITORIAL
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IMPRESSIÓ
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CONTACTE
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FARMÀCIA DE GUÀRDIA - LA SEU D’URGELL

Farmàcia Guilanyà
Av. Guillem Graell, 16

973 355 891

Del 19 al 25 de maig

5MANUAL CORPORATIU

Unitat 
d’identificació

01.

A continuació es presenta la unitat 
d’identificació d’AMIC pels seus 25 
ANYS de constitució.

UNITAT VISUAL 
D’IDENTIFICACIÓ

OFERTA I DEMANDA

Av. del Salòria 55 - La Seu d’Urgell 
973 35 01 66 - www.cinemesguiu.com

DEL 19 AL 22 DE MAIG

Ds 19 - 20.15 h
Ds 20 - 17.30 h
              20.15 h           
Dg 21 - 17.00 h
              19.45 h
Dl 22 - 20.15 h

Ds 19 - 20.00 h
Ds 20 - 20.00 h           
Dg 21 - 19.00 h
Dl 22 - 20.00 h

Ds 20 - 18.00 h           
Dg 21 - 17.15 h

Dilluns 
4,50 €




